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سرویس سیاسی-  رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس با اشاره به مصوبه شورای 
هماهنگی اقتصادی گفت: در این جلسه برای حفظ نرخ ترجیحی برخی کالاهای 

اساسی در بازه یک ساله تصمیم گیری شد.
سیدکاظم دلخوش اباتری در جلسه علنی مجلس شورای اسلامی در تذکر شفاهی، 
گفت: نمایندگان در مجلس به صورت سه شیفت برای بررسی لایحه بودجه وقت 
می گذارند تا قانونی درست نوشته شود، حال در شرایطی که در ماده ۶ قانون برنامه 
ششم قید شده ارجحیت و ترجیح و معافیت مالیاتی نباید خارج از قانون اعمال 
شود، چرا شب گذشته شورای هماهنگی سران قوا در برخی از بخش ها معافیت 

مالیاتی ایجاد کردند.
وی افزود: اگر قرار بر اعمال معافیت مالیاتی باشد، باید بر اساس قانون تصویب 
شود و نمایندگان همواره آماده کمک کردن در این زمینه هستند اما همان طور که 

امام خمینی )ره( فرمودند خلاف قانون، خلاف شرع است.
نماینده مردم صومعه سرا در مجلس شورای اسلامی اظهار داشت: سران قوا در 
ارتباط با معافیت مالیات بر ارزش افزوده بخشی از کالاهای اساسی تصمیم گیری 
کردند که مغایرت شــدیدی با قانون دارد. هنوز جوهر تصویب قانون مالیات بر 
ارزش افزوده خشک نشده است و بر اساس ماده ۹ این قانون معافیت هایی پیش بینی 
شده است از این رو معافیت مالیاتی تعیین شده در جلسه سران قوا باید به مجلس 
اعاده شود چرا که این کار یک نوع توهین است، هنگامی که رهبری این اختیار را 
به سران قوا دادند، اختیار قانونگذاری را ندادند. ما به سران قوا احترام می گذاریم 
اما اگر نمایندگان و سران قوا قانون را رعایت نکنند، قطعاً قوانین در هیچ کجای 

کشور اجرایی نخواهد شد.
تصمیم ســران قوا برای حفظ نرخ ترجیحی برخی کالاهای اساسی در بازه یک 

ساله اجرا می شود
محمدرضا پور ابراهیمی داورانی در پاسخ به تذکر این نماینده مجلس و توضیح 
در خصوص تصمیم گیری سران قوا برای معافیت مالیاتی در بخشی از کالاهای 
اساسی، گفت: از سال ۹۷ با توجه به دستور مقام معظم رهبری و بر اساس حکم 
حکومتی، شورای هماهنگی اقتصادی سران قوا در کشور تشکیل شد و بر اساس 
چارچوبی که مقام معظم رهبری تبیین کرده بودند در موضوعاتی که شرایط خاص 
به وجود می آید، در این جلسات تصمیم گیری انجام شده و به مقام معظم رهبری 
ارسال می شود و در صورت تأیید ایشان در یک بازه زمانی مشخص تصمیمات 

اعمال می شود.
وی اظهار داشت: در حکمی که مقام معظم رهبری تبیین کردند، دقیقا به این موضوع 
اشاره کردند که هیچ گاه نباید قوانین و مقررات در حوزه تصمیمات تحت تأثیر قرار 
گیرد مگر اینکه اضطراری وجود داشته باشد که دلایل آن هم توضیح داده می شود. 
در جلسه سران قوا در ارتباط با مالیات بر ارزش افزوده برخی از کالاهای اساسی 
به دلیل شرایط تورمی مفصل بحث صورت گرفت. آن چیزی که از رسانه ملی 
اعلام شد، اجرایی نشده و در جلسه با آن موافقت نشد. در رسانه ملی اعلام شد که 
مالیات حذف می شود در حالی که در رابطه با نرخ ترجیحی مصوباتی داشتیم و اگر 
قرار است عددی اعلام شود همانند آن چیزی است که در قانون لحاظ شده است.

رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: نرخ ترجیحی یعنی 
قیمت بالاتر نســبت به ۹ درصدی که در قانون مادر وجود دارد، این موضوع به 
صورت مفصل در جلسات سران قوا مورد بحث و بررسی قرار گرفت و به دلیل 
شرایط تورمی در کشور و وضعیتی که در تأمین کالاهای اساسی وجود دارد، نرخ 
ترجیحی در برخی از کالاها حذف نمی شود تا قیمت کالاهای اساسی با قیمت 

حداقلی به دست مردم برسد. این مصوبه در یک بازه یک ساله اعمال می شود.
همچنین علی نیک زادثمرین که ریاست جلسه را برعهده داشت در پاسخ به تذکر 
نماینده صومعه سرا، گفت: در جلسه شورای هماهنگی سران قوا در کنار رئیس 
قوه مقننه، رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس و رئیس کمیسیون برنامه و بودجه 
نیز حضور داشته و رئیس مجلس را همراهی می کنند. اگر در جلسات سران قوا 
اجماع صورت بگیرد اما مقام معظم رهبری مصوبه جلسه را تأیید نکند اعتبار ندارد.

پورابراهیمی در صحن مجلس:

حفظ نرخ ترجیحی برخی کالاهای 
اساسی دربازه یک ساله اجرا می شود  

توسعه طلبی ناتو 
آیت الله حسینی بوشهری، خطیب نمازجمعه قم با تأکید بر اینکه ریشه این اتفاقات 
توسعه طلبی دنیای غرب و ناتو است، گفت: موضع رسمی جمهوری اسلامی این 
است که ما به دنبال جنگ نیستیم و ما طعم تلخ جنگ را کشیده ایم و جنگ را محکوم 
می کنیم اما توسعه طلبی را هم محکوم می کنیم. خطیب نماز جمعه قم با بیان اینکه ما 
حوادث روسیه و اوکراین را از قضیه تاریخی بررسی می کنیم و از جناحی طرفداری 
نمی کنیم، گفت: زمانی که شوروی فرو ریخت، یکی از پیمان هایی که بسته شد این 

بود ناتو در این منطقه ورود نداشته باشد؛ اما این ناتو بر سر پیمانش ماند؟

اخبار ویژه ...

باز شده 
حســینی  همدانی  امام جمعه کرج با اشــاره اینکه اکراین به تمام تعهدات خود در 
مقابل با آمریکا و انگلیس عمل کرد، گفت: امروز آمریکا و انگلیس بعد از درگیری 
و جنگ اعلام کردند که ما فقط روسیه را تحریم می کنیم، چون اکراین برای این دو 
کشور ارزشی ندارد که به دفاع از این کشور وارد جنگ شوند. نماینده ولی فقیه در 
استان البرز با اشاره به اینکه مذاکره مستقیم ایران و آمریکا هیچ گرهی از توافقات باز 
نمی کند، ادامه داد: همه گره ها با این مذاکرات باز شده و آمریکا به جای بازی رسانه ای 
باید تصمیم بگیرد و اگر تصمیم نگیرد پاسخ همیشگی ما به این زیاد خواهی ها شعار 

مرگ بر آمریکاست. 

مرتضی مبلغ، درباره تلاش برای بررسی مجدد طرح 
صیانت از فضای مجازی در مجلس که با واکنش افکار 
عمومی مواجه شده است، گفت: در حالی که مشاهده 
می کنیــم در جامعه برخی از افــراد به دلیل اظهار ظر 
شخصی و درج یک مطلب خاصی در یک روزنامه ای 
کــه تیراژ محدودی هم دارد گاهی با اتهام تشــویش 
اذهان عمومی احضار و محکوم به زندان می شــوند؛ 
اما در مجلس ما که یک نهاد مهم قانون گذاری است و 
سرنوشت کشور در دستش است برخی با تندروی و 
سواستفاده از اختیار و قلب بعضی از مسائل به گونه ای 
به تشویش اذهان عمومی می پردازند و هیچ اتفاقی هم  

در کمال تاسف نمی افتد.
معاون سیاسی وزارت کشــور در دولت اصلاحات 

یادآور شــد: در شرایطی که جامعه در روزهای پایانی 
سال از گرانی ها ملتهب و نگران است و همه غم، درد 
و رنج تامین مایحتاج عمومی خودشــان را دارند باید 
هرچه بیشتر با مردم همدلی و سعی کرد شرایط مساعد 
را فراهم کرد، این تندروها در مجلس دست به کارهایی 
می زنند که وجــدان عمومی را تحریک و تخریب و 

واقعا در اذهان عمومی  تشویش ایجاد می کند.
وی ادامه داد: در همین ماجرای ارز ترجیحی ۴ هزار و 
۲۰۰ تومانی که تقریبا همه کارشناسان و معتقد هستند 
این را نباید به طور ناگهانی و به طور تمام حذف کرد و 
باید تدریجی این کارها انجام بگیرد، برخی با جدیت 
ایســتاده اند که این ارز را به طور کامل حذف کنند و 
مشخص اســت که عواقب ســوء آن در جامعه چه 

خواهد شــد؛ بله یک چنین اتفاقاتی متاسفانه در حال 
رخ دادن اســت و جریان هایی تندرو که توانسته اند از 
طریق با رانت های گســترده سیاسی و تبلیغاتی وارد 

مجلس شوند دست به این حرکت ها می زنند. 
این فعال سیاسی اصلاح طلب تاکید کرد: واژه صیانت 
یک واژه ارزشــمند و زیبایی است این جریان ها آن را 
مقلوب، معکوس و تخریبش کرده و کارهای خودشان 
را تحت عنوان چنین واژه ای پیش می برند و متاسفانه 
اگرچه هیات رییسه کلیات تصویب شده در کمیسیون 
مشترک را رد کرد اما خوشبین نیستم و معتقدم این ها 
همچنان به حرکت خودشان در کشور ادامه می دهند.

وی خاطر نشان کرد: بعد از ۴۳ سال تجربه های مختلف 
که در کشور در زمینه این نوع مسائل اتفاق افتاده است، 
هنوز ذهن بســته برخی از این جریان ها تکان نخورده 
و درس نگرفتند که راه مقابله با تهدیدهای فرهنگی و 
رسانه ای این روش های منسوخ و از کار افتاده نیست. 
متاسفانه این روش ها نه تنها هیچ گره ای را باز نمی کند 
بلکه کورتر هم می کند و در واقع این ها باید مشکل را در 
درون خودشان جستجو کنند  و به قول حافظ بفهمند 
آنان و تفکرشان مشکل جامعه است نه این مسائلی که 

مطرح می کنند.
وی با بیان اینکه چرا اجازه داده می شــود تندروها در 
کشــور یکه تازی و مشکل ســازی کنند، خاطرنشان 
کــرد: خدایی نکرده اگر مردم به خاطر این روش ها و 
باتوجه به مشکلاتی که دارند، تحت فشارهای بیشتر 
واقع شوند و دست به واکنش های ناخواسته بزنند، چه 

دستاوردهایی برای کشور خواهد داشت؟

برخی اقدامات مجلس مصداق بارز تشویش اذهان 
عمومی است

مبلغ؛ فعال سیاسی اصلاح طلب :

  سرویس سیاسی- یک فعال سیاسی اصلاح طلب گفت: در مجلس ما که یک نهاد مهم قانون گذاریست و سرنوشت کشور در دستش است تعدادی افراد 
با تندروی و سواستفاده از اختیار و قلب بعضی از مسائل به تشویش اذهان عمومی می پردازند.

قدرتمند شوید

هشدار احمدی نژاد به پوتین 

»عملیات ویژه« 

انگشت در چشم جامعه 

اختلال کنونی اینترنت 

واکنش بازیگر زن 

کنایه آذری جهرمی 

احتمال توقف کامل 

ایران محکوم کند

مهر تایید بر ابطال 

حجت الاســلام سیدمحمدعبدالنبی موسوی فرد نماینده ولی فقیه در خوزستان 
در خطبه های نماز جمعه اهواز در در خصوص حمله روســیه به اوکراین اظهار 
کرد:نماینده پارلمان اوکراین گفته اســت سال ۱۹۹۴ با تضمین آمریکا، انگلیس و 
روســیه زرادخانه هســته ای خود را تسلیم کردیم، امروز کشته می شویم و سلاح 
هســته ای نداریم. وی ادامه داد:کسانی که می گفتند عصر موشک گذشته و عصر 
مذاکره است کجا هستند این روزها را ببینند؟ قدرت بازدارندگی حرف اول را در 
دنیا می زند اگر می خواهید اشِغال نشوید تجزیه نشوید باید قدرت بازدارندگی را 

افزایش داد.

محمود احمدی نژاد در نامه به رئیس جمهور روسیه با اشاره به نتایج سوء فراوان 
ناشــی از طولانی شــدن غیر متعارف دوره مســئولیت افراد، گروه ها و یا احزاب 
نوشــت: شکل گیری باندهای قدرت و ثروت، از بین رفتن شور و نشاط سیاسی، 
اجتماعی و اقتصادی، بسته شدن فضای نقد و ارزیابی منصفانه، پنهان شدن مفاسد 
و سوء استفاده ها، عقب افتادگی سیاسی، فرهنگی و اقتصادی، سرکوب استعدادها 
و اندیشــه های بالنده تر و جدیدتر و بســته شــدن راه رشــد و اثرگذاری نیروها 
و توانمندی های خارج از حلقه بســته حاکمان از جمله آثار طولانی شــدن دوره 
مسئولیت هاست که دیکتاتوری نتیجه طبیعی آن است.در این نامه با اشاره به نتایج 
ســوء فراوان ناشــی از طولانی شدن غیر متعارف دوره مسئولیت افراد، گروه ها و 
یا احزاب آمده اســت: شــکل گیری باندهای قدرت و ثروت، از بین رفتن شور و 
نشاط سیاسی، اجتماعی و اقتصادی، بسته شدن فضای نقد و ارزیابی منصفانه، پنهان 
شدن مفاسد و سوء استفاده ها، عقب افتادگی سیاسی، فرهنگی و اقتصادی، سرکوب 
استعدادها و اندیشه های بالنده تر و جدیدتر و بسته شدن راه رشد و اثرگذاری نیروها 
و توانمندی های خارج از حلقه بســته حاکمان از جمله آثار طولانی شــدن دوره 

مسئولیت هاست که دیکتاتوری نتیجه طبیعی آن است.

صدا و ســیمای ایران در بخش های مختلف خبری به تحولات روسیه و اوکراین 
پرداخت و در زیرنویس برنامه هایش حمله روســیه به اوکراین را »عملیات ویژه« 

خواند.

علی ربیعی فعال سیاسی در اینستاگرام خود با کنایه به تیتر  کلیات طرح ممنوعیت 
استفاده از آنتن های ماهواره ای به تصویب مجلس رسید، نوشت: سیاست گذاری 
با دانش محدود یا بر پایه اهداف خاص سیاسی تبدیل به سیاست گذاری مخرب 
می شود.این نوع سیاست های غلط محکوم به شکست بوده و آثار مخرب بر سایر 
عرصه های اقتصادی،اجتماعی و ... خواهند گذاشت.طرح صیانت نیز از این جنس 

سیاست گذاری هاست و سرنوشتی جز قانون ممنوعیت ماهواره نخواهد داشت.

عباس عبدی در حســاب توئیتری اش نوشت: وضعیت بد اینترنت در این روزها 
احتمال فراوان با تصمیمی است که می خواهند درباره مذاکرات وین بگیرند. گرچه 
هیچ اطلاعی ندارم، احتمال می دهم که مذاکرات به بن بست رسیده و اوضاع اوکراین 

هم مشوق چنین تصمیمی است. امیدوارم تحلیلم نادرست باشد.

ماریا شلکنوا بازیگر روس سریال »خاتون« به شعله ور شدن آتش جنگ روسیه 
با اوکراین واکنش نشــان داد.این بازیگر در پی حمله روســیه به خاک اوکراین 
پست هایی در اینستاگرام منتشر کرد و به این رویداد واکنش نشان داد. او در یکی 
از این پســت ها با در کنار هم قرار دادن پرچم روســیه و اوکراین و هشتگ نه به 

جنگ نوشته است: »دلم می شکند...«

آذری جهرمــی در توییــت با کنایه به طرح صیانت و حمله روســیه به اوکراین 
واکنش نشان داد.

روسیه ظاهرا »صیانت« از اوکراین را آغاز کرد.

یک خبرنگار مرتبط با وزارت امور خارجه گفت: دو سه مورد ما اختلاف داریم 
که واقعا قابل گذشت از سوی ایران نیست و طرف مقابل باید قبول کنه تا توافق 
شــکل بگیره، اگر این اتفاق بیفته بله تا قبل مارس توافق میشه اما اگر قبول نکنه 

خیر ، ممکنه بازم مذاکرات ادامه پیدا کنه یا کلا متوقف بشه.

علی مطهری در توییتی تاکید کرد ایران برای آنکه استقلال خود را نشان بدهد باید 
تجاوز روسیه به اوکراین را محکوم کند.

علی مطهری درپی حمله روســیه به اوکراین نوشــت: ایران برای آنکه استقلال 
خود را نشان دهد باید تجاوز روسیه به اوکراین را محکوم کند. فعلا صدا و سیما 
اخبار را مانند یکی از مستعمرات روسیه گزارش می کند. جدا شدن گرجستان و 
آذربایجان و ارمنستان از ایران توسط روسیه و حمایت شوروی از صدام در حمله 

به ایران را همواره به یاد داشته باشیم.

هیات رئیســه مجلس شورای اسلامی نظر معاونت قوانین را تایید کرد و بر این 
اساس ابطال مصوبه کمیسیون صیانت قطعی شد.

موسوی سخنگوی هیات رئیسه مجلس گفت: هیات رئیسه پس از استماع دیدگاه 
های رئیس کمیسیون مشترک و نیز معاون قوانین مجلس، ایرادات این معاونت 
را بــه رأی گیری کلیات طرح فضای مجازی وارد دانســت. وی افزود: با توجه 
به این که هم اکنون جلســات صحن علنی مجلس، ســه شیفته به بررسی لایحه 
بودجه اختصاص دارد، هرگونه تصمیم گیری درباره ادامه بررســی طرح »نظام 
تنظیم مقررات خدمات فضای مجازی« به بعد از بررسی بودجه موکول می شود.

سیاسی

ســرویس سیاسی-  نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی با تاکید بر 
ضرورت اخذ مالیات از اینفلوئنسرهای اینستاگرامی گفت: درآمد اینفلوئنسرها 
در ایسنتاگرام به جایی رسیده که یکی از آنها مانند مستر تیستر معده خود را بیمه 

کرده است.
مالک شریعتی نیاسر در جلسه علنی مجلس و در جریان بررسی بخش درآمدی 
لایحه بودجه سال ۱۴۰۱ با طرح پیشنهادی برای اخذ مالیات از اینفلوئنسرهای 
اینستاگرامی بیان کرد: پیشــنهاد بنده در بودجه سال ۱۴۰۰ نیز موجود است. در 
پیشنهاد بنده اینفلوئنسرهایی که بالای ۲۰۰ هزار فالوور دارند باید مالیات پرداخت 
کننــد ما از معافیت های فرهنگی حمایت می کنیم اما درآمد اینفلوئنســرهای 
اینستاگرامی بسیار بالا است. در چند روز اخیر خبری منتشر شد که یکی از آنها که 
مستر تیستر نام دارد آنقدر درآمد بالایی دارد که رفته و معده خود را بیمه کرده است.
وی گفت: بر اساس پیشنهاد بنده باید عدالت اجرایی شود و این قشر پردرآمد نیز 

مالیات بپردازد.
معاون سازمان برنامه و بودجه در خصوص پیشنهاد شریعتی بیان کرد: در قانون 
مالیات های مستقیم کلیه اینفلوئنسرها به پرداخت مالیات موظف شدند این که 
اکنون ما یک سقفی تعیین کنیم و بگوییم از ۲۰۰ هزار به بالاتر باید مالیات بدهند 
عده ای را از پرداخت مالیات معاف می کند. هر کسی که در کشور در این حوزه 

فعالیت می کند مشمول مالیات می شود و باید مالیات خود را بپردازد.
عبدالرضا مصری که اداره جلسه علنی مجلس را بر عهده داشت، تاکید کرد: در 
قانون مالیات های مستقیم به گفته نماینده دولت این موضوع دیده شده و حتی 
اینفلوئنســرهایی که زیر ۲۰۰ هزار نفر فالوور دارند باید مالیات بپردازند. آقای 
شریعتی نیز اعلام کردند اگر در مشروح مذاکرات این موضوع اعلام شود پیشنهاد 

خود را پس می گیرد و اکنون پیشنهاد خود را پس گرفته است.

نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی:

باید در اخذ مالیات عدالت
 اجرا شود

از بازگشت طرح صیانت به صحن مجلس استقبال می کنیم
دبیر کمیسیون مشترک رسیدگی به طرح حمایت از کاربران در فضای مجازی:

سرویس سیاسی - دبیر کمیسیون مشترک 
رسیدگی به طرح حمایت از کاربران در 
فضای مجازی گفت: از بازگشت طرح 
حمایت از کاربران در فضای مجازی به 

صحن مجلس استقبال می کنیم.
بیــژن نوبــاوه وطن گفــت: جمعی از 
نمایندگان در نامه ای به هیات رییســه 
خواســتار بازگشــت طرح حمایت از 
کاربران در فضای مجازی برای رسیدگی 

به صحن مجلس شدند.
وی بــا بیان اینکــه تعــداد امضاهای 
درخواست کنندگان این موضوع به ۱۵۰ 
نفر رســیده افزود: در صورت موافقت 
نمایندگان از بازگشــت طرح حمایت 
از کاربــران در فضای مجازی به صحن 

مجلس استقبال می کنیم.
دبیر کمیسیون مشترک حمایت کمیسیون 

مشترک رســیدگی به طرح حمایت از 
کاربران در فضای مجازی اظهار داشت: 
طبق اصل ۸۵ قانون اساسی و با موافقت 
حدود ۲۰۰ نفر از نمایندگان بنا شد تا طرح 
حمایت از کاربران در فضای مجازی در 
کمیسیون مشترک مورد رسیدگی قرار 
گیرد و پــس از تصویب طبق این اصل 
قانون اساسی بدون رسیدگی در صحن 

به شورای نگهبان ارسال شود.
نماینده مردم تهــران در مجلس گفت: 
در حال حاضر نیز  جمعی از نمایندگان 
درخواست دارند که این طرح در  صحن 
علنی مجلس بررسی شود، تا با اکثریت 
آرا به تصویب برسد، کمیسیون مشترک 

از این تصمیم استقبال می کند.
وی با تاکید بر اینکه کمیسیون مشترک به 
صورت شفاف طرح حمایت از حقوق 

کاربران را بررســی کرده اســت، افزود: 
کمیسیون مشــترک جلسات مختلفی 
را برای رســیدگی به ایــن طرح برگزار 
کــرد و رئیس و نائــب رئیس مجلس 
نیز در تعدادی از جلســات کمیســیون 

حضور داشتند. وی تاکید کرد: حال هم 
اگر تصمیم بر این باشــد که بررسی این 
طرح مجدد به صحن بازگردد ما از اینکه 
مســئولیت از گردنمان  برداشــته شود، 

استقبال می کنیم.

راه های دسترسی مردم به سواحل آزاد شده باز شود
رئیس دفتر بازرسی ویژه رئیس جمهور:

سرویس سیاســی -  رئیس دفتر بازرسی ویژه رئیس 
جمهور گفت: ســواحل آزاد شده است، اما ورودی به 
ساحل در وضعیت خوبی قرار ندارد و باید راه دسترسی 

مردم به ساحل باز شود.
حجت الاســلام حسن درویشیان رئیس دفتر بازرسی 
ویژه رئیس جمهور در جلسه بررسی آخرین اقدامات 
انجام شده و راهکار های بهره مندی مردم از سواحل که با 
حضور استانداران و مدیران استان های شمالی در رامسر 
برگزار شــد، گفت : طرح آزادسازی ساحل این پیام را 
داشت که می شود که در زمان کوتاه می شود کار بزرگ را 
انجام داد. وی  بیان داشت: در ابتدای انقلاب فعالیت جهاد 
سازندگی با حرکت جهادی ساخت و ساز عام المنفعه 
انجام می دادند و طرح آزادسازی ساحل نیز در ادامه همان 

کار های جهادی پس از دفاع مقدس بود.
حجت الاســلام درویشیان با بیان اینکه ۶ استان کشور 
دارای ساحل هستند از تشکیل کارگروه مشترک این ۶ 
استان خبر داد و گفت: اشتراکات و مشکلات و تجربیات 
ازادســازی سواحل و بهره مندی مردم از سواحل این ۶ 
استان بررســی و بصورت یک طرح اماده و به مجلس 

ارسال خواهد شد

رئیس دفتر بازرسی ویژه رئیس جمهور گفت : اقدامات 
دیگری برای ادامه این طرح در دستور کار است تا همه 

مردم بتوانند از ظرفیت های ساحل بهره مند شوند.
وی با بیان اینکه دسترسی مردم به ساحل همچنان وجود 
ندارد، گفت: ساحل آزاد شده است، اما ورودی به ساحل 
در وضعیت خوبی قرار ندارد و باید راه دسترسی مردم به 
ساحل باز شود. درویشیان با بیان اینکه با توجه به فروکش 
کردن کرونا و شروع سفر های نوروزی پس از دو سال در 
سطح کشور گفت: مقدمات زیباسازی ساحل باید به قید 

فوریت تا قبل از عید نوروز اجرایی شود.
این مسئول افزود : استانداران گزارش موانع و پیشنهادات 
از جمله ضرورت تشــکیل سازمان توسعه ساحل را به 

هیئت دولت ارسال کنند.
رئیس دفتر بازرسی ویژه رئیس جمهور گفت : مدیریت 
ناهنجاری اجتماعی عده ای هنجارشــکن در سواحل، 
امنیت مردم در ســاحل و افزایش ناجیان غریق باید در 

دستور کار مدیریت استانی قرار گیرد.

در سفر مسئولان به کشورهای منطقه باید روی عدم 
مداخله در مذاکرات وین تاکید شود

کنعانی مقدم فعال سیاسی اصولگرا:

سرویس سیاســی - یک فعال سیاسی اصولگرا گفت 
با توجه به اینکه قطر در صادرات نفت فعال اســت اگر 
مشــکلات پرونده کرسنت حل نشــود نمی توان روی 
همکاری با این کشور در موضوع صادرات انرژی حساب 

باز کرد.
حسین کنعانی مقدم تحلیلگر سیاسی اصولگرا ، در ارزیابی 
ســفر رئیســی به قطر گفت: دولت سیزدهم در راستای 
برنامه های سیاست های خارجی خود یعنی برقراری روابط 
و توسعه همکاری بیشتر با کشورهای همسایه اسلامی 
عربی، به قطر رفت از این جهت، ســفر رئیس جمهور به 
آن کشــور بسیار مهم بود. حتی سفر به قطر می تواند در 
راســتای مذاکرات ایران و عربستان سعودی هم مطرح 
شود. چون قطر به همراه عربستان، یکی از رقبای جدی 

مسائل منطقه ای در حاشیه جنوب خلیج فارس است. در 
عین حال، مسائل مشترک بسیار مهمی میان ایران و قطر، 
به ویژه در پرونده کرســنت وجود دارد که در چارچوب 
بسیار مشخصی جلو می رود و اگر قطر نخواهد از اقدامات 
خود در این موضوع دست بردارد، قطعاً نمی تواند روابط 

دوستانه ای با ایران داشته باشد. 
وی در ادامه گفت: مسئله بعدی حضور رژیم صهیونیستی 
در خلیج فارس بوده که نیازمند همکاری بیشــتر ایران با 
کشورهای عربی برای جلوگیری از حضور هرچه بیشتر 
آن ها در منطقه است. قطر این پتانسیل را دارد که در این زمینه 

هم با ایران همکاری نزدیکی داشته باشد.
کنعانی مقدم درباره مشکلات ایران در موضوع صادرات 
انرژی که اخیرا مشکلاتی داشت و اینکه به نظر شما آیا قرار 

است با این سفر اقدامات جدیدی انجام شود، گفت: قطر 
می تواند به عنوان یکی از کشورهایی که در رابطه با صادرات 
نفت فعال است، نسبت به این موضوع همکاری مستقیمی 
با ایران داشته باشد و این مشکلات را تسهیل کند، همانطور 
که عمان نیز این کار را انجام می دهد. اما به نظر می رسد تا 
پرونده کرسنت به یک نقطه مطلوبی نرسد نمی شود روی 
همکاری با قطر حساب باز کرد. این فعال سیاسی اصولگرا 
در پاســخ به این سوال که قطر چقدر در صادرات انرژی 
می تواند به ما کمک کند و چقدر ضرورت دارد در این فضا 
گفت وگوها با عربستان سعودی جدی تر شده و زودتر به 
نتیجه برسد و اختلافات به پایان برسد گفت: زمانی که قطر 
با عربستان درگیر و توسط آن کشور هم تحریم شد، تنها 

کشوری که به قطر کمک کرد، ایران بود. 


